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Wloclawek, dnia 1 grudnia 2017 r

Pan
Rafal Sobolewski
Radny Rady Miasta Wloclawek

odpowiadaiqc na interpelacie w sprawie udzielenia informacji na temat pzyiqtych rozwiqzaf,
w sprawie budowy drogi stanowiqcej alternatywne polqczenie osiedla Michelin z osi|dbm poludnie
informujg, 2e pzeprowadzone analizy wskazui4 i2 nalbardziej zasadnym i wla6ciwym wyborem
pzebiegu tgsy ww. drogi jest polqczenie jej z ulicq Kruszyrlsk4 popzez odpowiednio posiezonq
i maksymalnie odsuniqtq od osiedla dom6w jednorodzinnych ulica Filtrowq. Jednak2e ze wzglgdu
na liczne glosy Mieszkaricow osiedla Dom6w Jednorodzinnych ,,kzywe Biota,, spzeciwiajqce srg
realizacji 

.tego 
zamiezenia, podjgto decyzjg o przenrvaniu prai projektowych i czasowym oostipieniu

od projektowania wnioskowanej drogi.

. obecnie tnvaiq procedury zwiqzane z rozliczeniem siq z wykonawcq za ri;ace, kt6re zostaly
wykonane.do dnia pzen,'rania prac projektowych, celem zaplaty narezhego mu wynagrodzenia.

Informujg jednak2e, i2 Gmina Miasto wloclawek nie rezygnujJ z ouoowy w pzyszlosci tego
polqczenia komunikacyjnego.
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